
FAU-møte tirsdag 15. oktober 2024 

 

Agenda: 

1) FAU sine innspill til skolebehovsplanen og høringsprosessen 
• Hver FAU-representant har bedt om uttalelser fra foreldre i de respektive 

klassene om det er flere meninger som FAU bør ta med i sin 
høringsuttalelse. Det er ikke komme tinn flere punkter enn det FAU 
allerede har satt opp 

2) Innspill fra Vågsbygd Bydelsråd 
• Vi har fått presentert våre punkter på Bydelsmøtet i Vågsbygd 14. oktober 

o Ble sagt fra administrasjonen at fysiske bygninger skal være på 
plass før en eventuell sammenslåing. Hvor blant annet delen med 
spesialklasserom er sett ut som der det kan og skal gjøres mest 

o Administrasjonen var representert med både kommunalsjef og 
stabsleder. 

o Politikerne var til stede fra alle partier  
o Sosial bærekraft var noe som mange brant for. Dette punktet er kun 

vektet 16% i skolebehovsplanen. 
o Bydelsrådet ferdigstiller deres høringssvar 

▪ Den vil inneholde punkter de forskjellige FAU`er kommet 
med i tillegg til 20 spørsmål som vi ønsker svar fra 
kommunen på 

3) Eventuelt 
• Tilbakemelding fra klasserepresentantene er at det virker som det er god 

stemning og harmoni i de forskjellige klassene. 
• Mobilhotell virker å fungere bra 
• Vi har fått frivillige til å være trivselsvakter 25.oktober 

 

Kåre Sørensen 

 
 


